

جدول حداقل مزد و مزایای کارگران مشمول قانون کار طبق بخشنامه ۲۶۵۳۴۴

مورخ ۲۲/ ۱۲/ ۱۴۰۰ وزارت تعاون ، کار و رفاه اجتماعی در سال ۱۴۰۱

حداقل مزد روزانه سال ۱۴۰۱	۲۵۰/۳۹۳/۱ ریال
نحوه افزایش سایر سطوح مزدی نسبت به آخرین مزد سال ۱۴۰۰	۳۸٪ + رقم ثابت ۱۷۱۷۲۲
پایه سنواتی (روزانه)	۷۰/۰۰۰ ریال
حد اقل مزد سی روز کار	۴۱/۷۹۷/۵۰۰ ریال
حد اقل مزد سی و یک روز کار	۴۳/۱۹۰/۷۵۰ ریال
کمک هزینه اقلام مصرفی خانوار (بن کارگری) (ماهیانه)	۸/۵۰۰/۰۰۰ ریال
کمک هزینه مسکن (ماهیانه)	۶/ ۵۰۰/۰۰۰ ریال
کمک هزینه عائله مندی (حق اولاد) به ازای هر فرزند (ماهیانه)	۴/۱۷۹/۷۵۰ ریال
حد اقل مزد یک ساعت کار عادی	۱۹۰/۰۷۵ ریال
حداقل مزد یک ساعت اضافه کاری	۲۶۶/۱۰۵ ریال
حد اقل مبلغ شبکاری ۳۵ درصد مزد روزانه	۴۸۷/۶۳۷ ریال
حد اقل مبلغ نوبتکاری ۱۰ درصد مزد روزانه	۱۳۹/۳۲۵ ریال
حد اقل مبلغ نوبتکاری ۱۵ درصد مزد روزانه	۲۰۸/۹۸۷ ریال
حد اقل مبلغ نوبتکاری ۲۲/ ۵ درصد مزد روزانه	۳۱۳/۴۸۱ ریال
حد اقل مبلغ عیدی بابت یک ماه	۶/۹۶۶/۲۵۰ ریال

*** بخشنامه حداقل مزد سال ۱۴۰۱ و جدول حداقل مزد و مزایای کارگران مشمول قانون کار در درگاه الکترونیکی اداره کل تعاون ، کار و رفاه اجتماعی خوزستان به نشانی Khouzestan.mcls.gov.ir در دسترس قرار گرفته است .**

جدول مزد شغل و مزد سنوات گروه های ۲۰ گانه

طبقه بندی مشاغل

کارگران شرکت های پیمانکاری

سال اجرا: ۱۴۰۱

ردیف	گروه شغلی	مزد سنوات (پایه)	مزد شغل
۱	۱	۷۰۰۰۰	۱۳۹۳۲۵۰
۲	۲	۷۰۲۰۰	۱۳۹۶۴۸۹
۳	۳	۷۰۴۰۰	۱۳۹۹۷۲۹
۴	۴	۷۰۶۰۰	۱۴۰۲۹۷۶
۵	۵	۷۰۸۰۰	۱۴۰۶۲۲۹
۶	۶	۷۱۰۰۰	۱۴۱۰۵۴۲
۷	۷	۷۱۲۰۰	۱۴۱۴۸۶۹
۸	۸	۷۱۴۰۰	۱۴۱۹۱۹۴
۹	۹	۷۱۶۰۰	۱۴۲۴۶۰۱
۱۰	۱۰	۷۱۸۰۰	۱۴۳۰۰۰۶
۱۱	۱۱	۷۲۰۰۰	۱۴۳۶۴۹۱
۱۲	۱۲	۷۲۴۰۰	۱۴۴۲۹۸۴
۱۳	۱۳	۷۲۸۰۰	۱۴۴۹۴۷۵
۱۴	۱۴	۷۳۲۰۰	۱۴۵۸۱۱۴
۱۵	۱۵	۷۳۶۰۰	۱۴۶۶۷۵۳
۱۶	۱۶	۷۴۰۰۰	۱۴۷۵۴۲۹
۱۷	۱۷	۷۴۴۰۰	۱۴۸۶۲۲۲
۱۸	۱۸	۷۴۸۰۰	۱۴۹۷۰۴۱
۱۹	۱۹	۷۵۲۰۰	۱۵۱۰۰۰۳
۲۰	۲۰	۷۵۶۰۰	۱۵۲۲۹۸۴